
Farm Information

Historically dedicated to coffee cultivation, Fazenda Bom Jardim has transformed its tradi-

tional model of conventional coffee farming into an ambitious project for the organic pro-

duction of specialty coffees. The aim is to develop a sustainable coffee production project 

across the 120 hectares of crops, catering to the demands of the new generations that will 

eventually take over the family business. The challenge was to integrate the knowledge 

and practices of conventional coffee production with the principles of organic agriculture, 

in a way that would ensure a financially viable and ecologically suitable model for future 

generations.

With dedication and focus, it has been possible to produce high-quality specialty coffees, 

capable of adding social, environmental, and economic value to the agricultural activity 

carried out at Fazenda Bom Jardim for three generations.

Certification as an organic coffee producer, in compliance wit Brazilian, U.S., and European 

Union standards, enables Fazenda Bom Jardim to offer consumers a product with distinct 

quality, pleasing the palates of those who appreciate coffee with a unique history, aroma, 

and flavor.

www.interamericancoffee.de

Coffees

Country:	 Brazil

Region:	 Franca, Alta Mogiana, São Paulo

Altitude:	 950 - 1.000 masl.

Owner:	 Joaquim Leonel & Gustavo Leonel

Farm Size:	 127 ha

Caramel

BRAZIL
Fazenda Bom Jardim
Organic

Variety:	 Acauã, Obatã, Arara, IPR 	
	 100, Catuaí

Processing:	 Natural

InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany 

Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom

Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

Milk-Chocolate Stonefruits

Bright Round Smooth



Farm Information

Die Fazenda Bom Jardim, die sich seit jeher dem Kaffeeanbau widmet, hat ihr traditionelles 

Modell des konventionellen Kaffeeanbaus in ein ehrgeiziges Projekt für den ökologischen 

Anbau von Spezialitätenkaffees umgewandelt. Ziel ist es, auf den 120 Hektar Anbaufläche 

ein nachhaltiges Kaffeeanbauprojekt zu entwickeln, das den Anforderungen der neuen 

Generationen, die den Familienbetrieb später übernehmen werden, gerecht wird. Die Her-

ausforderung bestand darin, das Wissen und die Praktiken des konventionellen Kaffeean-

baus mit den Grundsätzen des ökologischen Landbaus so zu verbinden, dass ein finanziell 

tragfähiges und ökologisch sinnvolles Modell für künftige Generationen gewährleistet ist. 

Mit Hingabe und Zielstrebigkeit ist es gelungen, hochwertige Kaffeespezialitäten zu produz-

ieren, die einen sozialen, ökologischen und wirtschaftlichen Mehrwert für die landwirtschaftli-

che Tätigkeit darstellen, die auf der Fazenda Bom Jardim seit drei Generationen betrieben wird. 

Die Zertifizierung als Bio-Kaffeeproduzent nach brasilianischen, US-amerikanischen und 

EU-Normen ermöglicht es der Fazenda Bom Jardim, den Verbrauchern ein Produkt von 

besonderer Qualität anzubieten, das den Gaumen derjenigen erfreut, die Kaffee mit 

einer einzigartigen Geschichte, einem einzigartigen Aroma und Geschmack schätzen. 

www.interamericancoffee.de

Coffees

Land:	 Brasilien

Region:	 Franca, Alta Mogiana, São Paulo

Anbauhöhe:	 950 - 1.000 masl.

Bestitzer:	 Joaquim Leonel & Gustavo Leonel

Farmgröße:	 127 ha

Karamell

BRASILIEN
Fazenda Bom Jardim
Organic

Varietäten:	 Acauã, Obatã, Arara, IPR 	
	 100, Catuaí

Aufbereitung:	Natural

InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany 

Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom

Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

Milchschokolade Steinfrüchte

Hell Rund GEschmeidig


